
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS
26 september 2023

• Møtet ble avholdt 26 september 2023 , på Teams

• Alle styremedlemmer og varamann deltok.

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Administrajonen oppdaterte på status så langt, varekjøpet en liten nedgang fra 
2022, dette var ventet pga lagerfyllingene i 2022.

• All markedsføring for høsten ble gjennomgått

• Generalforsamlinger fungerer utmerket på Team og er kraftig ressursbesparende, 
dette vil derfor videreføres.

• Prosessen med bestilling, levering og fakturering av Fortune ble gjennomgått

• Status og fremdrift på webshop ble gjennomgått og diskutert

• Et medlem har kommunisert intern informasjon fra Generalforsamling til en helt 
utenforstående person. Daglig leder tar et møte med vedkommende, og gjør 
oppmerksom på at gjentagelse vi få konsekvenser.

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.
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